

《单词百科:nonlinearity是什么意思?nonlinearity怎么发音?nonlinearity的解释和用法》

英语单词nonlinearity是什么意思?nonlinearity怎么读?nonlinearity怎么发音?简答网为您整理了nonlinearity的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



nonlinearity怎么读

nonlinearity的读音:[n nl n 'æɪ t]

nonlinearity的意思

1、n.非(直)线性(特性);

nonlinearity的双语例句

1、Asphalt concrete is a non-homogeneous material that has anisotropic property, nonlinearity and variability.

沥青混合料具有非均质的、各向异性的、非线性的以及变异性较大的特点。

2、ADM system control differential locks and driving engagement mechanism with strong nonlinearity.

ADM系统 对各级差速锁和驱动啮合装置的控制具有很强的非线性。

3、DWT error derived from the nonlinearity of ADC is discussed.

主要讨论了模数转换器(ADC)非线性对DWT带来的误差。

4、This paper has studied the adaptive control discreteinput nonlinearity of asymmetric gain with dead zone.

本文研究了一类具有控制死区和不对称非线性系统的自适应控制问题。

5、The nonlinearity between SMA wires resistance and temperature displacement control of planar bending ESMAAs inaccurate.

SMA电阻与温度存在严重的非线性,导致平面弯曲型ESMAA位置控制精度较低。

6、Both geometrical nonlinearity and elastoplastic were considered in the element model.

单元模型中考虑几何非线性和材料非线性的双重影响。

7、By using an incremental approach, the problems involving material or geometric nonlinearity have been solved.

借应用一种增量方法,已经解决了包括材料的或几何的非线性问题。

8、Keywords: geometric nonlinearity, sag effect, equivalent modulus of elasticity, vehicle-bridge interaction.

关键词: 几何非线性、中垂效应、等效弹性系数、车桥互制。

9、A delay difference equation with piecewise constant nonlinearity is studied.

讨论一类非线性时滞差分方程。

10、The components which are used in sound-reproducing equipment have some nonlinearity.

用于发声设备的组件总具有一些非线性.

11、The nonlinearity of unmanned vehicles requires nonlinear model in predictive control.

对于无人机这样的典型非线性系统,预测模型必须采用非线性模型.

12、OFDM; Multimedia; Wireless communication system; RF circuit; Multipath interference; Nonlinearity.

正交分频多工; 多媒体; 无线通讯系统; 射频电路; 多路径干扰; 非线性.

13、The underwater target radiation noises always takes on apparent nonlinearity and non-Gaussianity.

以舰船辐射噪声为主的噪声具有很强的非高斯性和非线性性.

14、At last we the possible enhancement mechanism of polymer optical nonlinearity.

最后,讨论了离子注入增强聚合物非线性光学性能的可能机理.

15、Approximate potential method is applied to overcome the difficulty caused by nonlinearity.

近似势能法用于克服非线性带来的困难.

以上是简答网为您整理的nonlinearity怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。
查看更多关于nonlinearity的用法、nonlinearity的释义、nonlinearity的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/nonlinearity>